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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

08.02.2024 - eFDrive

zápis provedli: Pavel Mašinda a Aleš Novák

začátek zasedání: 18:05

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování,

čas: 5 min.)

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisu (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

6. Rozpočet Centrály SU ČVUT pro rok 2024 (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování,

čas: 15 min.)

7. STOH Ekonomická činnost Vstupné (vede: M. Pejchar, typ: hlasování, čas: 10 min.)

8. STOH Změna pravidel klubu a členského příspěvku (vede: M. Pejchar,

typ: hlasování, čas: 10 min.)

9. Schválení ekonomické činnosti FIT párty 2024 (vede: M. Rak, typ: hlasování,

čas: 10 min.)
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10. Ekonomická činnost Studentský ples Studentské unie ČVUT 2024 (vede: B.

Goláňová, čas: 20 minut, typ: hlasování)

11. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

12. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: M. Jirmanová, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Parlament je nahráván se souhlasem všech přítomných.

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5

min.)

Usnesení 2024-02-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 08.02.2024 zaslaného do konference Parlamentu dne

08.02.2024 v 18:07.

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (M. Vadlejch): Za nás proběhlo po novém roce představenstvo. Schválil se na

něm rozpočet. Zvedneme úroveň krizové rezervy.

Probíhají doplňovací volby na zástupce bloku 11, kde máme jednoho kandidáta, tak snad

budou úspěšné. Máme návrhy nových smluv (se SÚZ), které by měly být připraveny k

podpisu, nebo se k tomu alespoň blížit.

Pod-O-Lee (K. Pilná): My máme smlouvy už dořešené. Poslední dodatek nás čeká zítra

společně s převodem majetku. Řešíme akce, první má být Valentýn, pak blokovky,

Pod-O-Day a Mezibloky. V rámci dobré spolupráce s klubem Buben jsme poskytli půjčku

na jejich posilovnu, aby ji mohli dovybavit.
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Buben (): Nikdo není přítomen.

Masařka (): Nikdo není přítomen.

Sincoolka (V. Kříž): Za Sincoolku je celkem klid. Smlouvy máme vyřešené a řešíme vlastní

předpisy. Probíhají volby do představenstva. Přijímáme kandidátky a výsledky voleb by

měly být do konce února, kdy se sejde nové představenstvo.

Hlávkova kolej (): Nikdo není přítomen.

Orlík (): Nikdo není přítomen.

Fakultní klub BION (M. Verbovský): V BIONu se nic podstatného od posledního zasedání

nestalo. Chystají se dvě akce. Ples fakulty a FK BION 22. 03. od 20:00, autobusy do Prahy

po skončení akce jsou zajištěny - vše máme pokryté, tak zvažte účast. Dále běží přípravy

Kladenského Majálesu, který se koná 25. 04. od 14:00.

AVC ČVUT (A. Coufová): V AVC se nic organizačně nestalo. Nyní streamujeme a nahráváme

konferenci na FJFI.

eFDrive (B. Goláňová): V eFDrive se za leden nic neudálo. Měli jsme schůzi a připravujeme

akce na nový semestr a budeme kupovat nový vozíček. Kdyby někdo měl v záloze, tak

dejte vědět.

BEST (V. Fišer): My jsme byli při zkouškovém bruslit. Jinak se pracuje na dubnovém UNITu

a letním kurzu.

FIT++ (M. Široký): Proběhly volby do představenstva a ustavující schůze představenstva.

Dále pracujeme na budoucích akcích, např. FIT párty, která bude 8.3.
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ISC (M. Severa): Proběhl teambuilding důležitých lidí v ISC. Registrujeme přijíždějící

zahraniční studenty a proběhne Orientation week. Snažíme se spolupracovat s dalšími

ESN v Praze. Zítra proběhne otevíračka HUBu na Masarykově koleji.

STOH (M. Pejchar): U nás proběhl celý semestr za standardních otevíracích dob. Bylo

zvoleno nové představenstvo a schválili jsme novou smlouvu se SÚZ.

Klub Čajovna (M. Oravkin): My máme nový instagram. 20.2. bude u nás starší čajovník a

bude nám ukazovat něco s čajem. Vstup je 50 korun pro nečajovníky. 19.2. otevíráme opět

čajovnu naplno.

+/-FEL (T. Havel): Řešili jsme s fakultou nějaké financování v rámci grantů. 12.2. jdeme na

severní pól Prahy, pokud máte zájem, můžete se přidat.

zaČVUTění (T. Pokorný): Celý měsíc probíhá příprava, organizace a promo Winter edition.

Začínáme v neděli 11. 2. To bude naše hlavní aktivita v letním semestru.

GALIBI (D. Msallam): Měli jsme setkání představenstva a začali jsme plánovat letní akce

klubu. Voda, rozehřívání chaloupky a pálení čarodějnic.

IAESTE (): Nikdo není přítomen.

Engineers Prague (T. Petrášek): Včera jsme vyhráli nad North Wings 6:2. Budeme hrát

proti UK a vypravíme se i na Kladno.

ESC (): Nikdo není přítomen.
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Křesťanský klub (R. Kittrell): Měli jsme interní schůzku. Bavili jsme se s potenciálními

kandidáty na představenstvo a budeme mít v Čajovně akci, kde bude spoustu jídla.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

J. Sláma: Předminulý týden se zasedalo. V rámci studentské komory neproběhly změny.

Pozice předsedy AS obsadila Kateřina Pilná a budou tedy probíhat změny v rámci komise

pro SÚZ.

Změnila se metodika dělení finančních prostředků pro ČVUT. SÚZ začne opět odvádět

finance rektorátu. Prvotní výpočet byl cca 20 mil. korun. Je tam vyjmut příjem od studentů

ČVUT, takže by se to nemělo projevit na kolejném a stravování studentů ČVUT, ale může

se to propsat do nákladů SU ČVUT.

4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Jirmanová: Za nás je hlavní memorandum, to bude projednáno v samostatném bodě.

Poté bych chtěla všechny pozvat zítra na Narozeniny, takže kdo bude mít zájem, tak

přijďte na Rko.

B. Goláňová: Ples bude 14. 3. na což máme vlastní bod. Budou meziklubovky - sestavujte

týmy.

P. Mašinda: Navázali jsme spolupráci se Svijany. Snažíme se zjistit případně očekávaný

odběr. Chtěli by se dostat na nějaký festival, tak pokud má někdo zájem, tak se ozvěte

Ondrovi nebo mně.

Š. Tichý: Děkuji, kdo poslali odvody. Ti co tak ještě neučinili, tak prosím tak udělejte. Budou

ještě výročky, tak kdo nezazářil do teď, tak může v rámci dochvilnosti zazářit s výročními

zprávami.
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5. Schválení zápisů (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Probíhá řešení několika komentářů v zápisu.

Usnesení 2024-02-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 11.1.2024, který byl zaslán do konference Parlamentu dne

08.2.2024 v 18:33.

OHP: 13; 11:0:2→ Usnesení bylo přijato

6. Rozpočet Centrály SU ČVUT pro rok 2024 (vede: M. Jirmanová, typ:

hlasování, čas: 15 min.)

M. Jirmanová: Příjmy byly nižší, protože byly nižší odvody především kvůli zavřeným

blokům na Strahově. Dále jsme do fondu Prezidenta po konzultaci s KK přidali BOZP, které

činilo 17 000 Kč. Některé věci jsme lehce přečerpali. Výjezdko, PR.

Ahoj techniko se přečerpalo kvůli padlé dohodě se OSA, které jsme nakonec museli platit

42 000 Kč. Nakonec vyšel rozpočet v mínusu 50 000 Kč. Počítáme s tím na rok 2024.

Můžete vidět, že ty příjmy jsou konzervativnější. Vytvořili jsme položku rezerva, ze které

se nebude čerpat. Ubrali jsme na Výjezdní zasedání 20 tisíc korun. Udělají se dvě menší

výjezdka. Ubralo se ze Studentského plesu, který se podle nás dá udělat levněji a ubralo

se na Vánočním večírku. Naopak jsme přidali 1000 korun na telefony, které byly v mínusu

600 Kč v roce 2023.

Z žádosti FP na Meziklubové hry se do roku 2024 přepisuje 14 328 Kč.

Usnesení 2024-02-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje rozpočet CEN 2024 zaslaný do

konference Parlamentu dne 04.02.2024 v 16:47.
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OHP: 13; 9:0:4→ Usnesení bylo přijato

7. STOH Ekonomická činnost Vstupné (vede: M. Pejchar, typ: hlasování,

čas: 10 min.)

M. Pejchar: Chceme dostat příjem alespoň nějakých peněz na údržbu klubu a nějaké

opravy. Dosud byly naše příjmy spíše zanedbatelné mimo FSP. Výši vstupného chceme

dát na 30 Kč a turnajovou ligu na 50 Kč. Tyto částky by byly odpuštěny členům klubu. Dále

žádáme o zvýšení členského příspěvku, aby ty částky měly nějaký smysl.

M. Slávik:Můžu se zeptat, jestli tuhle EČ hodláte takhle přednášet každý rok před

Parlament, nebo jestli by nebylo vhodné udělat nějakou delší EČ a kdykoliv by bylo třeba

navýšit tyto částky, tak by se to do té EČ propsalo.

M. Pejchar: Nevím, jestli by to bylo možné. Vhodné by to bylo určitě. Můžeme za půl roku

podat tu dlouhodobou. Tohle je, abychom zahnali tento nájem, tak potřebujeme schválit

tohle.

M. Slávik:Mně to přijde trochu krátkozraké, jestli není lepší to schválit na neurčito.

Š. Tichý:Mně se líbí představa, že by STOH chodil pravidelně na parlament.

M. Pejchar:Můžeme za půl roku přijít s dlouhodobou, jestli je to možné. Tenhle semestr

necháme s touto činností.

T. Pokorný: Chci se zeptat, jestli tohle jsou příjmy klubu, tak jestli se z toho bude platit

těch 7%.

P. Mašinda: Tohle je do 25 000 Kč za semestr, takže se z toho neodvádí nic.
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Usnesení 2024-02-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu STOH

Vstupné klubu STOH zaslanou do konference Parlamentu dne 04.02.2024 v 20:38.

OHP: 12; 11:0:1→ Usnesení bylo přijato

8. STOH Změna pravidel klubu a členského příspěvku (vede: M. Pejchar,

typ: hlasování, čas: 10 min.)

Usnesení 2024-02-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zvýšení členského příspěvku klubu

STOH na 200 Kč za semestr.

OHP: 13; 13:0:0→ Usnesení bylo přijato

Š. Tichý: Toto usnesení se musí ještě schválit na shromáždění klubů po parlamentu.

9. Schválení ekonomické činnosti FIT párty 2024 (vede: M. Rak, typ:

hlasování, čas: 10 min.)

M. Rak: 6. 3. pořádáme tradiční FIT párty, na které chceme vybírat vstupné 150 Kč. Na

akci vystoupí 3 studentské kapely a DJ. Je to ve středu ve Futuru.

Usnesení 2024-02-06:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu FIT++

FIT párty 2024 zaslanou do konference Parlamentu dne 06.02.2024 ve 13:23.

OHP: 13; 13:0:0→ Usnesení bylo přijato
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10. Ekonomická činnost Studentský ples Studentské unie ČVUT 2024

(vede: B. Goláňová, čas: 20 minut, typ: hlasování)

B. Goláňová: Snažíme se udělat ples studentsky. Chtěli jsme to udělat co nejstudentštější.

Bohužel jsme to řešili až v úterý na naší schůzi. Důvodem vstupného je omezená kapacita

respiria, nechtěli jsme odmítat lidi, kteří přijdou v šatech na ples. Proto jsme přistoupili k

prodeji lístků.

*Probíhá diskuze o ceně nazvučení plesu

Usnesení 2024-02-07:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost CEN SU

Studentský ples SU ČVUT, která byla zaslána do konference Parlamentu po předkládací

lhůtě dne 08.02.2024 v 19:21.

OHP: 13; 13:0:0→ Usnesení bylo přijato

11. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

M. Jirmanová: Posílala jsemmemorandum. Komentáře byly víceméně na překlepy.

Doplnili jsme SÚZ. O komerčních aktivitách se budeme bavit s kancléřkou, aby to bylo

oboustranné.

M. Vadlejch: V původním návrhu to bylo jednostranné, ne?

M. Jirmanová: Ano, ale určitě by to mohlo být oboustranné.
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V. Kříž: Pro memorandum je to až příliš konkrétní, považuji to za zbytečné. Ten konkrétní

příklad datových služeb.

M. Slávik: Je to tam z nějakého důvodu.

K. Pilná: Pro mě je to příliš specifické.

Š. Tichý: Je to deklarace úmyslného chování těchto subjektů vůči sobě.

M. Slávik:Mělo by to být jako návod pro lidi, kteří si to budou číst.

Probíhá debata ohledně formulace nepodporování komerčních aktivit poškozujících druhou

stranu a dalších úpravách.

M. Jirmanová: Bude zasláno ČVUT na další kolečko a po schválení to znovu pošleme do

parlamentu. Souhlasí všichni, že v případě, že na tuto verzi nebudou žádné významové

poznámky od vedení ČVUT, že se toto memorandummůže rovnou podepsat bez dalšího

projednání parlamentem?

Všichni souhlasí.

Usnesení 2024-02-08:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT projednal memorandum o vzájemné

spolupráci s ČVUT a schvaluje jeho zaslání vedení ČVUT ve znění zaslaném do konference

parlamentu dne 08.02.2024 v 19:55 včetně navržených změn. Pokud nedojde k

významovým změnám a nebude požadováno další projednání parlamentem, parlament

souhlasí s podepsáním memoranda o vzájemné spolupráci s ČVUT.

OHP: 13; 13:0:0→ Usnesení bylo přijato
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12. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

M. Vadlejch: Bude se konat InstallFest, bude to víkend po plesu SU. Kdybyste někdo měl

hezkou přednášku, tak se určitě přihlašte.

K. Pilná: Oslovila mě ředitelka Galerie Jaroslava Fragnera. Poslala informace o tom, že

dole se otevřel Klub Betlémská. Je tam nabízena 15% sleva pro všechny studenty na vše

co nabízejí, cena by pro studenty ČVUT měla zůstávat. Nahoře v patře je malá studovna,

která se dá využívat v otevírací době, ale dá se to i rezervovat na malé zasedání. V rámci

PR to budu sdílet.

J. Čapek: Pro kolik osob?

K. Pilná: 10-12 osob. Žádost byla o informování studentů i o propagaci. Chtěli, abych tuto

informaci předala.

M. Verbovský: Poslali ti i odkazy na sociální sítě GJF.?

K. Pilná: Ano mám odkaz na sociální sítě, fungují hlavně přes Facebook, mám odkaz i na

Instagram. Aktuálně tam je výstava “právo na bydlení”. Zítra pošlu do PR info, které

můžete sdílet na svých sociálních sítích.

Š. Tichý: Chtěl bych připomenout schůzku legislativní skupinky. Chtěl bych požádat, aby

přišlo co nejvíce zástupců různých klubů. Prosím o hlasování. Deadline je zítra o půlnoci.

A. Novák: Co se HR schůzek týče, tak proběhla v lednu, byla celkemmalá účast. Psaný

výstup z toho tedy nebude. Na únor/březen uděláme další schůzku. 1.7. u nás bude

koncertovat orchestr z nizozemské univerzity Delft. Kdyby někdo chtěl vyjet do

Nizozemska, tak rádi pomohou, oni po nás chtějí to samé, s čímž jim pomáháme. Kdyby

měl někdo kontakty na orchestr ČVUT, tak se ozvěte, abych je mohl dát do kontaktu.
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Dále, kdyby někdo chtěl vytetovat logo SU, tak se ozvěte, zařídím slevu až 30 %.

M. Jirmanová: Pravděpodobně se budou dokupovat nové mikiny SU takže bude možnost

objednávat.

Hlasuje se ohledně pořízení tepláků mikin a crocs s logem SU ČVUT. Většina lidí má zájem.

M. Jirmanová: Zjistíme tedy, jaké jsou možnosti pořízení tepláků a crocs s potiskem.

M. Oravkin: Kde bude příští parlament?

M. Jirmanová: Na Sinkulce.

M. Jirmanová děkuje za účast a ukončuje zasedání ve 20:20
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